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EU: Evidentně přituhuje, protože neziskovky nám divočí a přistupují k čím dál vyhrocenějším akcím.
Hezkou laboratoř ke zkoumání teď vidíme na Slovensku, kde posiluje Kotleba. Tam se aktivisté rojí
naprosto ukázkově. Jeden Kotlebovec na laboratorním sklíčku vyvolává doslova překotné aktivity!

Aktivisté z neziskovek se svými spřízněnými politiky (ti často prošli školou manipulace a nátlaku
právě v neziskovkách) poslední dobou neví, kam dřív skočit. Svět, jak ho znali a jak v něm mohli roky
bez kontroly přežívat, se jim hroutí před očima.

Ukázkovou akci jsme mohli vidět na maďarských hranicích, kam byli nalákáni nebo dokonce
přivezeni migranti s dětmi a transparenty. Jen idiot mohl tento organizovaný mediální útok
považovat za akci, která z Maďarska udělá nelidský režim. Migranti byli po splnění svého úkolu
odvezeni zpět, zřejmě do srbských táborů. Můžeme jen spekulovat o odměně, kterou za to dostali.
Způsoby, které běžně fungovaly, už přestávají zabírat. Pamatujete na akci s kameramankou, která
údajně podkopla nohy prchajícímu migrantovi s dítětem? Ano, tenkrát ještě chudák děvče dostalo
vyhazov. Dnes by zřejmě šikovně natočený a manipulativní záběr nezískal takovou pozornost.
Minimálně v zemích Visegrádské čtyřky (až na Slovensko) jsou média přece jen objektivnější než na
Západě. A to vadí…

Proto budou útoky divočejší a méně koordinované a připravené. Mnozí hysteričtí aktivisté budou
organizovat akce spontánně a na vlastní pěst, aniž by promýšleli důsledky. Typickou přepálenou akcí
byl útok na kandidaturu Hany Lipovské do televizní rady. Marek Hilšer ve svém svatém a omezeném
nadšení, které je živeno i v uzavřeném prostředí senátu, to nevydržel. Jeho hurá akce sice získala
pozornost médií, ale zároveň také odhalila jeho neschopnost přijmout demokratické principy. Chce
se říct, jen houšť a větší kapky! Na Slovensku zase aktivisté najímají demonstranty proti Kotlebovi,
kteří jsou přesvědčiví asi jako sněhulák v létě. To vše nám hraje do karet.

Začínají dělat chyby a bude jich přibývat. Buďme na to připraveni. Trénujme naši odolnost před
pomluvami, které budou vhazovány do veřejného prostoru čím dál častěji. Některé budou odhaleny
hned v zárodku, některé ne. Těší mě, že česká veřejnost ukazuje docela velkou odolnost před
marketingovými akcemi neziskovek. Ne nadarmo se jejich hlavní aktivity soustřeďují na mladé, lehko
ovlivnitelné lidi. Hlídejme své děti, mluvme s nimi.

A nezapomínejme i na budování vlastní imunity. Na příkladu „řeporyjského železničního přejezdu“
můžeme vidět, že ne všechno umíme odhalit. Mnoho lidí halasně na sociálních sítích odsuzovalo
učitelky dětí, které přecházely na červenou. Nikdo se nepídil po dalších podrobnostech. Svou hysterií
tak mnozí podpořili řeporyjského starostu. Už ten fakt, že video pustil ven on, by měl soudného
člověka varovat. Opravdu jste si mysleli, že nějaké učitelky byly tak nezodpovědné, aby děti hnaly na
červenou přes přechod? Zamyslete se – v situaci, kdy vás může kdokoliv žalovat za cokoliv a rodiče
své děti hlídají jako oko v hlavě, si fakt nějaká učitelka troufla na takové porušení pravidel
bezpečnosti? Fakt si to myslíte? Samozřejmě že to tak nebylo!

Všimněte si jedné věci – profesionální článek od pomluvy poznáte velmi dobře. Pokud se v článku
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odsuzuje chování někoho, měl by dostat prostor k obhajobě. Pokud ten prostor nedostane, není to
zpráva, je to manipulativní útok pomlouvačného typu. Každého soudného člověka by mělo zarazit,
když se na sociálních sítích šířily jen odsudky chování učitelek, bez toho, že by jim někdo dal prostor
k vysvětlení. Takže zchlaďte horké hlavy a studujte. Příště může být stejným způsobem zklikvidován
kdokoliv. Stačí jedna fotka bez vysvětlení kontextu a média tak mohou odstřelit kohokoliv. Klidně
kvalitního kandidáta na prezidenta. Neskákejte jak cvičené opice na každou návnadu, budeme
potřebovat lidi odolné a imunní vůči lépe promyšleným akcím aktivistů.
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